
 
 
 
 

 

 
 

                       Zápisnica č.5/2023 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 8.11.2023 

Prítomní:  

Starosta obce V. Guoth, 

Poslanci: M. David, P. Huntošová, M. Likavčan, Ing. T. Ragula, Ľ. Senko 

Kontrolórka: PhDr. Desana Stromková 

Zapisovateľka: M. Krakovská 

Hostia:  

Návrh programu:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Voľba členov DHZO 

5. Voľba veliteľa DHZO 

6. Voľba preventistu DHZO 

7. Voľba členov kontrolných komisií 

8. Úprava rozpočtu 2023 

9. Rôzne 

10. Záver 

                
K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil s navrhnutým programom. 

Prebehlo hlasovanie za program  

Za 5 poslanci : M. David, P. Huntošová, M. Likavčan, Ing. T. Ragula, Ľ. Senko 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti,  

K bodu 2/  

Starosta určil zapisovateľku: M. Krakovskú a overovateľov zápisnice: Ing. T. Ragulu a Ľ. Senka 

Prebehlo hlasovanie. 

Za 5 poslanci : M. David, P. Huntošová, M. Likavčan, Ing. T. Ragula, Ľ. Senko 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti,  

K bodu 3/ 

Kontrola uznesení –  starosta informoval 

Sypač za traktor je dovezený, faktúra je vystavená na 2 637,60 €. 



 
 
 
 

 

 
 

Občasník je v príprave, viac informovala poslankyňa P. Huntošová. Je zaregistrovaný, splnené sú podmienky 
podľa zákona, má pridelený isen kód, evidenčné číslo na ministerstve,  zriadená redakčná rada, uzávierka 
príspevkov je do 20.11.2023. Prvé vydanie približne do 15.12.2023. Rozpočet obce na rok 2024 sa dá do 
ďalšieho vydania. 

Podpora konania jarmoku v obci Partizánska Ľupča – schválený bol vecný dar v hodnote 100,-€ - bolo 
splnené. 

Nájom pozemku pri cintoríne o výmere 1m2 – informoval sa starosta aj v okolitých dedinách, aký nájom 
dali. Bolo to 10,- €/rok. Tak aj my by sme dali toľko.  

Žiadosť ZO Slovenského zväzu záhradkárov Ivachnová vo výške 400,-€ - zmluva bude v najbližšej dobe 
pripravená a po podpise a účinnosti sa finančný príspevok vyplatí. 

Finančný príspevok na rozšírenie kanalizácie vo výške 10 000,-€ pre Vodárenskú spoločnosť Ružomberok a.s. 
bol vyplatený, kanalizácia je hotová, pripravuje sa kolaudácia. 

 

K bodu 4/ 

Voľba členov DHZO- predniesol starosta návrh členov DHZO: Mgr. Tomáš Kubačka, Emil Kohár, Dušan 

Kollárik, Branislav Baďo, Peter Lukáč, Michal Fridrich, Marek Frič, Ľuboš Senko, František Šurina, Tomáš Baďo, 

Ing. Branislav Lavička, Ľudovít Baďo, Ing. Tomáš Ragula 

Prebehlo hlasovanie. 

Za 5 poslanci : M. David, P. Huntošová, M. Likavčan, Ing. T. Ragula, Ľ. Senko 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti,  

K bodu 5/ 

Voľba veliteľa DHZO – predniesol starosta návrh veliteľa DHZO: František Šurina  

Prebehlo hlasovanie. 

Za 5 poslanci : M. David, P. Huntošová, M. Likavčan, Ing. T. Ragula, Ľ. Senko 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti, 

K bodu 6/ 

Voľba preventistu DHZO -  predniesol starosta návrh preventistu DHZO: Ing. T. Ragula  

Prebehlo hlasovanie. 

Za 4 poslanci : M. David, P. Huntošová, M. Likavčan, Ľ. Senko 

Zdržal sa 1: Ing. T. Ragula, Nik nebol proti, 

K bodu 7/ 

Voľba členov kontrolných komisií – predniesol starosta návrh členov kontrolných komisií: Mgr. Tomáš 
Kubačka, Emil Kohár, Dušan Kollárik, Branislav Baďo, Peter Lukáč, Marek Frič, František Šurina, Ing. Branislav Lavička, 
Ľuboš Senko 

Prebehlo hlasovanie. 

Za 5 poslanci : M. David, P. Huntošová, M. Likavčan, Ing. T. Ragula, Ľ. Senko 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti, 



 
 
 
 

 

 
 

K bodu 8/ 

Úprava rozpočtu 2023 predniesla pracovníčka obecného úradu M. Krakovská. Rozpočtovým opatrením č. 
15/2023 sa navyšuje rozpočet obce v roku 2023 o 23 400,- € v príjmovej a výdavkovej časti. Jedná sa 
o príjem z dotácie Riešenie migračných výziev v obci Ivachnová. Návrh použitia výdavkov: 

Bežné v sume 10 600,-€ na odmeny, služby za podané a pripravované projekty, dotácia pre základnú školu 
v Liptovskej Teplej, vydávanie občasníka, interiérové vybavenie v materskej škole, redizajn internetovej 
stránky obce Ivachnová 

Kapitálové výdavky v sume 12 800,-€ na realizáciu verejného osvetlenia pri rodinných domoch pána 
Branislava Baďu, M. Fridricha..., realizácia cesta „Povrazy“, projektová dokumentácia kultúrneho domu, 
sypač za traktor, projektová dokumentácia chodník na ceste smerom k cintorínu, a stroje do školskej 
jedálne ako odsávač pár a profesionálna umývačka riadu. 

Rozpočtové opatrenie – príloha zápisnice. 

Starosta tiež informoval k položkám rozpočtu, pri ktorých nastáva zmena: 

- služby za vypracovanie projektov- chceme ísť do projektov na vybudovanie kanalizácie popri ceste č. 18 – 
spracováva firma MP PROFIT,  športová infraštruktúra cez MAS Dolný Liptov, a zateplenie a výmena okien  
materská škola cez ENVIROFON. 

- verejné osvetlenie na ulici, kde býva pán B. Baďo cca 80m  

- cesta „Povrazy“ spotrebovalo sa viac asfaltu preto je  potrebné navýšenie. Starosta poďakoval poslancovi 
Ing. T. Ragulovi, ktorý pomáhal pri realizácii obrubníkov. 

- projektová dokumentácia na chodník cesta k cintorínu. Pozemok je tam aj Slovenského pozemkového 
fondu, v archíve sa našli delimitačné protokoly, kde je zahrnutá aj táto cesta. Dohodol som stretnutie na 
pozemkovom fonde a na základe protokolu, by mali previesť pozemok pod cestou na obec. 

- treba investovať aj do materskej školy, aby bola na lepšej úrovni 

Ing. T. Ragula – ako s tou dotáciou pre ZŠ L. Teplá, či ostane tá suma alebo sa zníži, keďže ostatné dediny 
podľa informácie dotáciu neposkytnú.  

P. Huntošová – je za to, aby ten príspevok ostal 1 000,-€ pre školu. 

Prebehlo hlasovanie za Rozpočtové opatrenie č. 15/2023 tak ako bolo pripravené. 

Za 5 poslanci : M. David, P. Huntošová, M. Likavčan, Ing. T. Ragula, Ľ. Senko 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti, 

 

K bodu 9/ 

Rôzne 

P. Huntošová  - čo sa podarilo zistiť ohľadom mosta. Smerové tabule v obci, či sa oslovili firmy a ako 
reagujú, čo sa týka kultúrneho domu mať nejakého pracovníka, ktorý by sa staral o budovu, inventár 
poriadok v kultúrnom dome a aby si každá zložka po sebe poriadila. 

Starosta – informoval sa na katastrálnom úrade, je dohodnutý na osobnom stretnutí. K smerovým tabuliam 
sa ešte nedostal. Porozmýšľa, osloví  pracovníka, ktorý by takú činnosť vykonával.  

Ing. T. Ragula – sypač máme ako je to s pieskom na posýpanie. Na zasadnutí 26.4. sme sa informovali -
firma Conver Trade smrad, hluk ako sme na tom. Kde budú bývať zasadnutia obecného zastupiteľstva, či v 



 
 
 
 

 

 
 

hasičskej zbrojnici alebo v tejto zasadačke dôchodcov. Poďakoval D. Kollárikovi a pracovníkom VP za 
opravu odhŕňača na sneh za traktor. Ako to je s oknami na materskú školu, a či sa sleduje spotreba plynu, 
aby sme pri vyúčtovaní neboli prekvapení. 

Starosta – piesok aj odvoz je vybavený, len treba doviesť. Do konca roka má firma dočasné užívanie 
povolené. Mali už aj inšpekciu zo Žiliny, obmedzili sme ich aj my ako stavebný úrad, zatiaľ je to bez 
nápravy. Ak súhlasíte bývali by zasadnutia tu v tejto zasadačke, nie dole v sále. Okná sa dali vyrobiť – 
najlacnejšia cenová ponuka, okná sa vymenia ešte tento rok. Spotreba plynu sa sleduje, posledná 
priemerná spotreba bola vyčíslená na 430,-€. 

P. Huntošová – ľudia sa jej pýtali, prečo nie sú balíkomaty v našej obci. Oslovila aj firmy, ktoré to spravujú 
a odpoveď bola, že momentálne nemajú záujem o takúto službu v obci Ivachnová. Informovala o zbierke 
textilu, hračiek, ktorá momentálne prebieha. Je veľký záujem o túto zbierku a do budúcna by sa znova 
opakovala. 

Ľ. Senko – ako to vyzerá s vyčistením potoka, tej rúry pri hasičskej zbrojnici, konáre od pána Jamrišku 
zasahujú do káblov, bol upozornení doteraz to neopílil. Tak či sa podá sťažnosť, alebo aké iné riešenie. 

Starosta – nedá sa to. Bude to treba dáko mechanicky vyčistiť. Ja som pána Jamrišku upozorňoval už 
viackrát, keď to doteraz neopílil, tak treba podať oficiálnu sťažnosť. 

Ing. T. Ragula – poďakoval pracovníčke za prípravu a prednesenie rozpočtového opatrenia č. 15/2023, 
bolo to zrozumiteľné, bolo porovnanie cien,  presne sme vedeli na, čo budú použité prostriedky. 

K bodu 10/ 

Starosta ukončil zasadnutie poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

Zapísala: Monika Krakovská                                                                        Vladimír Guoth 

                                                                                                                          Starosta obce  

Overovatelia: Ing. T. Ragula 

                          Ľ. Senko 


